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2015-2016学年度第二学期期中考试试卷
高一英语
分值：150分 时间：120分钟
第Ⅰ卷
第一部分　听力(共两节,满分30分)

第一节(共5小题;每小题1. 5分,满分7. 5分)

听下面5段对话。每段对话后有一个小题,从题中所给的A、B、C三个选项中选出最佳选项,并标在试卷的相应位置。听完每段对话后,你都有10秒钟的时间来回答有关小题和阅读下一小题。每段对话仅读一遍。
1.  Where does the conversation take place?(　 　)

A. At a gas station.  　B. In a garage.    C. At a car factory.

2.  Where does this conversation take place?(　 　)

A. At a restaurant.  
B. At a bank.     C. At a shop.

3. What does the man want to do?(     )

A. He wants to have his trousers cut short.

B. He wants to have a haircut.

C. He wants to have the dishes washed.

4. When will the speakers meet?(　 　)

A. At 8 o’clock.  
B. At 7 o’clock.    C. At 7:30.

5.  Why can’t the man get the shirt?(　 　)

A.  Because this shirt of his size has been sold out.

B.  Because they don’t sell this kind of shirt there.

C.  Because the woman doesn’t want to sell it to the man.

第二节(共15小题;每小题1. 5分,满分22. 5分)

听下面5段对话或独白。每段对话或独白后有几个小题,从题中所给的A、B、C三个选项中选出最佳选项,并标在试卷的相应位置。听每段对话或独白前,你将有时间阅读各个小题,每小题5秒钟;听完后,各小题将给出5秒钟的作答时间。每段对话或独白读两遍。
听第6段材料,回答第6～7小题。
6. What does the man want the woman to do?(　 　)

A. Turn up the TV. 
B. Turn down the TV.   C. Turn off the TV.

7. What is the man trying to do?(　 　)

A. Go to sleep.

B. Ask the woman to return his records.

C. Think about something.

听第7段材料,回答第8～9小题。
8. What does the man want any change for?(　 　)

A. To park his car.  B. To make a phone call. C. To buy a parking meter.

9. What is the face value of the bill that the man wants to change?(　 　)

A. $ 1. 　　　　B. $ 2. 　　　　C. $ 4.

听第8段材料,回答第10～12小题。
10. What number is the man calling?(　 　)

A. 217-486-2435. 
B. 213-486-2435.      C. 217-488-2435.

11. Who does the man want to speak to?(　 　)

A. The operator. 
   B. We don’t know.   C. Susan Green.

12. Who is the man talking to now?(　 　)

A. Another man. 
   B. The operator.    C. Susan Green.

听第9段材料,回答第13～16小题。
13. Where does the conversation take place?(　 　)

A. At the man’s house. 
 B. At a hotel.   C. On a train.

14. How long will the man stay there?(　 　)

A. 2 days. 　　         B. 3 days. 
    C. 4 days.

15. How much will the man pay the woman?(　 　)

A. $ 30. 　　          B. $ 60. 
    C. $ 90.

16. When will the man pay the woman?(　   )

A. Sunday afternoon. 
B. Now.   C. Monday morning.

听第10段材料,回答第17～20小题。
17. Who stays with the children when the speaker goes out? (　 　)

A. His mother. 
B. His wife’s mother.  C. The servant.

18. Why do the speaker’s children dislike eating in restaurants? (　 　)

A. Because the food is not delicious.

B. Because they have to be quiet for a long time.

C. Because the food is not enough.

19. Why doesn’t the speaker’s father get fat? (　 　)

A. Because he works very hard on the farm for a long time.

B. Because he doesn’t eat much.

C. Because he doesn’t eat meat.

20. Why does the speaker’s father eat again right after he comes back from a restaurant?(　 　)

A. Because he is angry.

B. Because he needs more food than he had in the restaurant.

C. Because he likes the food at home.

第二部分　阅读理解(共两节,满分40分)

第一节(共15小题;每小题2分,满分30分)

阅读下列短文,从每题所给的四个选项(A、B、C和D)中,选出最佳选项。
(　A　)

Katie always felt there had to be something more to life than just partying, buying clothes and driving a cool car. She finally discovered what she was missing out on when she traveled halfway around the world to help poor kids.

When she was 14, she discovered a club at school called Operation Smile, an organization that supports free operation for facially deformed kids in developing countries. At that time, she joined Operation Smile just to satisfy her school’s community service requirement.

After working with Operation Smile for a while, she learned different countries have different deformities (畸形). The more she learned about what affects kids around the world, the more she wanted to go abroad with Operation Smile.

At 15, she was chosen to go abroad. She was so happy—even though she didn’t realize what she was getting herself into. Before her trip, she attended a weekend “mission training”.  That was when she was told she’d be going to the Philippines. Although she was excited, one night during training, she broke down in tears. She didn’t know if she was prepared to see all these unfortunate kids. She was put to work three days after her arrival in the Philippines. Her first day was at the hospital, where she met those kids waiting for operation, and they were running around and happy; it seemed normal. Her job was to play with the kids before their operation to help them feel more at ease. She also went to nearby schools to hand out toothbrushes and teach students how to brush their teeth.

When their operation was over, the kids were always overjoyed, but their parents were blown away. Sometimes they couldn’t even recognize their kids because their appearances had improved so much. They’d cry and hug the doctors and nurses and give them presents—they were so grateful.

21.  Why did Katie join Operation Smile?(　　)

A.  To help poor kids in developing countries.

B.  To satisfy her own curiosity.

C.  To do what was required by the school.

D.  To operate on those unfortunate kids.

22.  According to the passage, Operation Smile 　　　.

A.  is a club popular with students

B.  is an organization founded by students

C.  helps those unfortunate kids learn how to smile

D.  offers operation for those unfortunate kids free of charge

23.  After the operation, parents felt surprised for their kids’ 　　　 had improved so much.

A.  health condition
  B.  looks    C. smile  
D.  mood

(　B　)
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The idea of getting freshwater from icebergs (冰山) that are pulled to populated areas and dry areas of the world was once treated as a joke more fit for cartoons than real life.  But now it is being considered quite seriously by many nations, especially since scientists have warned that the human race will outgrow its freshwater supply faster than it runs out of food.

Glaciers (冰川) are a possible source of freshwater that has been overlooked until recently.

Three-quarters of the Earth’s freshwater supply is still tied up in glacial ice, a reservoir of untapped freshwater so huge that it could carry on all the rivers of the world for 1, 000 years.

Huge glaciers that widen over the shallow continental shelf give birth to icebergs throughout the year. Because they melt more slowly than smaller pieces of ice, icebergs have been known to drift as far north as 35 degrees south of the equator (赤道) in the Atlantic Ocean, To hold them and guide them to parts of the world where they are needed would not be too difficult.

The difficulty appears in other technical matters, such as the prevention of rapid melting in warmer climates and the guiding of freshwater to shore in great volume (量). But even if the icebergs lost half of their volume in drawing,  the water they could provide would be far cheaper than that produced by removing salt from seawater.

24.  Why do more countries consider getting freshwater from icebergs now?(　　)

A.  There are too many icebergs.

B.  The huge glaciers may bring too many floods.

C.  The population across the world changes too often.

D.  Scientists have warned people of the serious situation.

25.  The underlined word “overlooked” in Paragraph 2 probably means “ 　　　”.

A.  had a careful look
B.  allowed to pass

C.  taken seriously  
D.  failed to notice

26.  What makes getting freshwater from icebergs difficult?(　　)

A.  The high cost and fewer glaciers.

B.  Warmer climate and practical actions.

C.  The slow moving speed of the icebergs.

D.  The time of waiting for the icebergs’ melting.

27.  Which of the following might be the best title for the passage?(　　)

A.  Get Freshwater From Icebergs

B.  Icebergs Cause Global Warming

C.  Look for a Better Way to Get Water

D.  Solve the Problem of Water Shortage

(　C　)

Seven years of careful design and planning all came together on Monday, when James Cameron became the first man to make a solo (独自的) trip to the deepest known point on Earth — the Challenger Deep! More importantly though, he appeared safely seven hours later, with exciting photos and videos from this dark mysterious world that has been visited by only two people before!

Seated inside a specially built 12-ton green submersible (潜水器) called the Deep Sea Challenger, the filmmaker caught every moment of his 2-hour-36-minute journey down to the bottom of the Marianna Trench on video—it’s 120 times larger than the Grand Canyon and a mile deeper than Mount Everest.

There were no mysterious footprints—just a flat lonely land that Mr. Cameron describes as “lack of sunlight, any heat, any warmth”. The only things swimming around were some small shrimp-like creatures.

While Mr. Cameron had expected to spend six hours at the bottom, he was forced to return in three, because the robotic arm that helped him collect samples (样本)went wrong.

However, these small setbacks (挫折) didn’t make the whole trip any less exciting for Mr. Cameron. The director, who returned to the surface in a speedy 70 minutes, believes this is just one of many trips he and other adventurers will be taking. In fact, Sir Richard Branson, the founder of the Virgin Group, is planning a similar trip to the Puerto Rico Trench that lies five miles below the surface of the water. Though Mr. Cameron has promised to develop his trip into an exciting documentary, he doesn’t talk about how the experience will be used in his next movie. We cannot wait to see!

28. From Paragraph 1 we can learn that (     )

A. the trip lasted for half a day

B. the pictures Cameron took were dark

C. Cameron was the first man to visit the Challenger Deep

D. the trip had been well prepared in the past few years

29. What can we learn about the green submersible that Cameron took?  (　　)

A. It was very heavy.

B. It could play videos.

C. It was once used to make films.

D. It was used to explore the Grand Canyon.

30. What did Cameron find about the bottom of the Challenger Deep?(　　)

A. It was dark and cold.

B. It wasn’t a very large area.

C. There were various sea creatures.

D. There were some mysterious footprints.

31. Why did Cameron return earlier than planned? (　　)

A. He had finished all his tasks.

B. He couldn’t stand the environment.

C. There was something wrong with his submersible.

D. He wanted to show his photos and videos to others earlier.

(　D　)

There was once a captain who loved money so much that he cheated his sailors at the end of every voyage and took their wages.

On the last day of one voyage, the ship was in a small port. It was winter time, and the sea was very cold, so the captain said to his sailors, “If one of you stays in the water during the whole night, I will give him my ship. But if he comes out before the sun appears, I shall get his wages. ”

The sailors had heard about the captain’s cheating, so they didn’t trust him. But then one of them, who thought that he was cleverer than the captain, said that he would do it. He got into the water, and, though it was very cold, he stayed in it. When it was nearly morning, some fishermen lit a fire on the shore about half a mile away.

“You are cheating, ”the captain said to the sailor. “The fire’s warming you. ”

“But it’s half a mile away!” said the sailor.

“A fire’s fire, ”answered the captain. “I have won. ”

The sailor came out of the water, and said, “Perhaps you think that you are clever because you have won my wages, but you can’t cook a chicken. ”

“I can, ”answered the captain.

“If you cook this chicken, ”said the sailor, “I shall work for you without wages for seven years, but if you can’t, you will give me your ship. ”

The captain agreed, took the chicken and said, “Where’s the fire?”

“There it is, ”answered the sailor. “On the shore. ”

“But it’s half a mile away, ”said the captain angrily.

“‘A fire’s fire, ’ you said, ”answered the sailor. “If it is enough to warm me in the water, it is enough to cook your chicken. ”

32. The captain got the sailors’ wages (     )　　　.

A. to buy a chicken for himself

B. and kept the money for future use

C. by cheating them

D. and said he would return the money soon

33. The captain insisted that the fire was warming the sailor because he (    )

A. didn’t want to lose the bet

B. didn’t believe the sailor’s success

C. wanted to keep his promise

D. wanted to show his cleverness

33. Which of the following statements is NOT TRUE? (　　)

A. The sailors didn’t trust the captain.

B. In order to help the sailor in the water, the fishermen made a fire.

C. The captain failed to cheat the sailor this time.

D. The sailor didn’t get out of the water before the sun appeared.

35. What is the title of the story? (　　)

A. How a Captain Cheated His Sailors    B. How a Sailor Got a Ship

C. A Brave Sailor                     D. A Fire Is Fire

第二节(共5小题;每小题2分, 满分10分)

根据短文内容, 从短文后的选项中选出能填入空白处的最佳选项。选项中有两项为多余选项。
Nowadays, many people love to travel. It is very common for people to go on a trip at any time. 36. 　　　. Perhaps, the reason for its present popularity is that more people have come to realize the benefits of traveling.

Traveling provides a good many opportunities for fun, adventure and discovery. When we visit other countries, we gain a better understanding of the people living there. We learn their cultures, history and background. We discover the similarities they have with us. 37. 　　　 It is interesting to learn from people with different backgrounds.

Traveling helps to enrich our lives. 38.          

When we visit interesting places, we discover and learn many things. We discover new people, surroundings, plants and animals. If we want to make our travel more exciting and challenging, we can plan our own tour and select the specific places we want to visit.

Traveling is refreshing. It is a psychological necessity, especially for people who have stressful jobs. 39.         

Staying at home during the weekend is not enough to make some people feel relaxed.

40. 　　　 It helps them to handle the stress they experience at work better. After the break, they feel more energetic in their work. For many working adults, regular getaways help them keep their energy and enthusiasm they require for their work. Without these breaks, they may suffer from work burnout.

A. Years of hard work finally pay off.

B. We also get to know their differences from us.

C. It increases our knowledge and widens our vision.

D. Some even consider traveling as part of their lifestyle.

E. In today’s society, many people suffer great stress at work.

F. Taking periodic trips produces better results for them.

G. It is indeed a joyful thing to share the experience of a special trip with others.

第三部分　英语知识运用(共两节, 满分45分)

第一节　完形填空(共20小题;每小题1. 5分, 满分30分)

阅读下面短文, 从短文后各题所给的四个选项(A、B、C和D)中, 选出可以填入空白处的最佳选项。
RESOURCES BELONG TO THE SOCIETY

When I arrived in Hamburg Germany, my colleague who worked there arranged a welcome party for me in a 　41　. We noticed a few customers including several old ladies, were having their meal. When a dish is 　42　, the waiter would distribute the food for them,  and they would 　43　 every bit of the food on their plates.

As I was hungry, my local colleague 　44　 much food for me. Since there were other things to do, we did not 　45　 much time dining. When we planned to leave, there was still about one third of 　46　 food left. When we were leaving the restaurant, we 　47　 someone calling us. When the old ladies spoke to us in English, we understood that they were 　48　 about us wasting so much food.

“We 　49　 for our food; it is none of your 　50　 no matter how much food we left behind”, my colleague told the old ladies.   They got angry, and one of them 　51　 made a call to someone. After a while, an officer in 　52　 arrived. Upon finding what had happened, he issued us with a 50-euro 　53　. The officer told us in a stern (严厉的) voice: “Order 　54　 you can consume. Money is yours, 　55　 the resources belong to the society. You have no 　56　 for wasting them. ” Our face turned red.

We all agreed with him in our 　57　.My colleague took out a 50-euro note and repeatedly 　58　 to the officer.

My colleague copied the fine ticket and gave a copy to each of us as a souvenir. We all 　59　 it to remind us that we should never be 　60　.

41.  A. bank
    B. company     C. family  
D. restaurant

42.  A.  cooked
 B.  gathered   C.  served
   D.  missed

43.  A.  desert
     B.  refuse     C. finish
   D.  oppose

44.  A.  kept
     B.  ordered    C. sold
   D.  made

45.  A.  save
     B.  find      C. divide
   D.  spend

46.  A.  unconsumed
 B. undeveloped  C. undiscovered 
D. undetermined

47.  A.  appointed
   B. heard        C. realized     D.  knew

48.  A.  unhappy
  B. curious       C. nervous
  D. optimistic

49.  A.  asked
     B. paid         C. applied   
 D. accounted

50.  A.  matter
     B. mind        C. business
 D. question

51.  A.  passively
 B. immediately   C. excitedly
 D. regularly

52.  A.  rags
    B.  fashion      C. uniform   
 D. dream

53.  A.  fine
  B. food         C. award
    D. souvenir

54.  A.  how     
B. it             C. what
    D. that

55.  A.  so
       B. and           C. or
        D. but

56.  A.  ability
    B. problem       C. power
     D. reason

57.  A.  words
    B. faces         C. hearts
     D. ears

58.  A.  approved
B. accused        C. admitted
 D. apologized

59.  A.  stuck
    B. broke         C. threw
     D. kept

60.  A.  hopeful
B. wasteful       C. merciful
  D. grateful

第Ⅱ卷
第三部分　英语知识运用(共两节, 满分45分)

第二节(共10小题;每小题1. 5分, 满分15分)

阅读下面材料, 在空白处填入适当的内容(1个单词)或括号内单词的正确形式。
I still remember the happiest moment of my life. I decided to hold a party for my Italian friends while living in Florence, Italy. My friends didn’t speak any English, and I vividly remember

61. 　　　　(try) to only speak Italian in 62. 　　　　 party. And then, someone asked me to tell a joke.

I don’t know if you know this, but 63. 　　　　(tell) jokes in another language is one of the 64. 　　　　(painful) experiences you can imagine.

I began the joke. “C’era una volta (Once upon a time). . . ”

Halfway through the joke, I began to get nervous, so I suddenly forgot the Italian word. And 30 Italians were staring at me, 65. 　　　　(wait) for the joke to end.

At the last minute, I remembered and completed the joke. I waited for the sound of crickets. . . But instead I experienced a 66. 　　　　 (thunder) laugh and a round of applause. I had made dozens of Italians laugh, in their country, in their language.

67. 　　　　today, that memory continues to be one of the 68. 　　　　 (happy) moments I’ve ever experienced. And it’s the reason 69. 　　　　, over the last four years, I 70. 　　　　 (study) languages and now speak five: English, Italian, Spanish, Portuguese, and German.

第四部分　写作(共两节, 满分35分)

第一节　短文改错(共10小题;每小题1分, 满分10分)

假定英语课上老师要求同桌之间交换修改作文, 请你修改你同桌写的以下作文。文中共有10处语言错误, 每句中最多有两处。每处错误仅涉及一个单词的增加、删除或修改。
增加:在缺词处加一个漏字符号(∧), 并在其下面写出该加的词。
删除:把多余的词用斜线(\)划掉。
修改:在错的词下画一横线, 并在该词下面写出修改后的词。
注意:1. 每处错误及其修改均仅限一词;

2. 只允许修改10处, 多者(从第11处起)不计分。
If someone asks you how you can make you always happy, you will perhaps find rather difficult to give him a proper answer. Did you remember the old saying “No human being can really happy who is not giving or trying to give happiness to others”? If you always think of taking more from others and give them less, you won’t be able to have happiness in your life even you are very rich. Here’s a article for you. If each of you follow it, there will have the end of many sad days of yours. So you should learn to gave up your own interests when necessary to do so.

第二节　书面表达(满分25分)

假如你是李华, 作为你们学校交换生的Tracy即将结束她在中国的学习生活并返回英国, 请你根据以下内容用英语写一篇欢送稿。
1. 赞扬她的善良与友好;

2. 怀念与她相处的快乐时光;

3. 感谢她对大家英语学习的帮助;

4. 希望她有机会再来中国。
注意:1. 词数:100左右;

2. 开头和结尾已给出, 不计入总词数;

3. 可适当增加细节, 以使行文连贯。
Dear teachers and friends,

I’d like to say something before Tracy goes back to England.

That’s all. Thank you.

育才学校期中考试英语答案
听力原文
第一部分　听力(共两节,满分30分)
第一节(共5小题: 每小题1.5分,满分7.5分)
听下面5段对话。每段对话后有一个小题,从题中所给的A、B、C三个选项中选出最佳选项,并标在试卷的相应位置。听完每段对话后,你都有10秒钟的时间来回答有关小题和阅读下一小题。每段对话仅读一遍。
(Text 1)
M: Fill it up with the oil,  please. 
W: All right. 
M: How much is it?
W: $ 10. 00. 
 (Text 2)
M: I’d like to change these dollars,  please. 
W: How do you want them?
M: It doesn’t make any difference. 
 (Text 3)
W: How do you want it?
M: Cut it short all over. 
W: Would you like it washed?
M: No, thank you. It’s OK. 
 (Text 4)
M: Can you meet me at 7 o’clock on Friday?
W: No, I won’t finish work until 7: 30. 
M: Well, what about 8?
W: That only gives me half an hour, but. . . OK, I’ll see you at 8 o’clock at the usual place. 
 (Text 5)
W: Is anyone taking care of you?
M: No. I’d like a shirt. 
W: I think we’re out of your size. 
M: Well, can you get me one?
W: I think so. Check back next week. 
第二节(共15小题:  每小题1. 5分, 满分22. 5分)
听下面5段对话或独白。每段对话或独白后有几个小题, 从题中所给的A、B、C三个选项中选出最佳选项, 并标在试卷的相应位置。听每段对话或独白前, 你将有时间阅读各个小题, 每小题5秒钟:  听完后, 各小题将给出5秒钟的作答时间。每段对话或独白读两遍。
听第6段材料, 回答第6～7小题。
(Text 6)
M: I wish you wouldn’t play the TV so loud. 
W: Sorry. Were you trying to sleep?
M: Yes. And please ask when you want to borrow my records. 
W: I’m sorry. You’re right. I should have asked. 
听第7段材料, 回答第8～9小题。
(Text 7)
M: Sorry to bother you, but do you have any change for one dollar?
W: I’ll have to look. What do you want it for?
M: I need it for the parking meter. 
W: I can give you 4 quarters if that’ll help. 
听第8段材料, 回答第10～12小题。
(Text 8)
W: Operator. 
M: I’d like to make a collect call to Los Angeles. The number is 213-486-2435. 
W: And what’s the name of the person you want to speak to?
M: Susan Green. 
听第9段材料, 回答第13～16小题。
(Text 9)
M: I’d like to get a room, please. Just for the weekend. 
W: Friday, Saturday and Sunday nights?
M: That’s right. I’ll be leaving early Monday morning. 
W: We have one single room with a bath. It’s on the third floor, facing the sea. 
M: What’s the price?
W: Thirty dollars a day. 
M: Do you have anything for less?
W: No, we haven’t, but you’ll find these rooms comfortable. Every room has a telephone. And they all have TV sets. 
M: All right. I’ll take it. 
W: Will you fill out this form here, please? Just your name and address. 
M: Here you are. Do I pay you now?
W: No. Pay when you leave. Here’s your key. The bellboy will take your bags and show you to your room. 
M: Thank you. 
W: You’re welcome. 
听第10段材料, 回答第17～20小题。
(Text 10)
My wife and I occasionally go to a nice restaurant to eat. My wife’s mother lives with us and she stays with the children. This makes it very easy for us to go out for the evening. 
Last week we went to the restaurant in a new hotel. We had a wonderful meal. First, we had soup and a salad. Then Helen, my wife, had mutton with peas and carrots, and I had beef steak with potatoes. For dessert, I had some ice cream and Helen had fresh fruit. We had several cups of coffee after we finished eating. The food was delicious, the quantity was large, and it wasn’t too expensive. 
Our children don’t like to eat in restaurants because they have to sit and be quiet for a long time. They would rather go to their grandmother’s farm. Their grandmother—my mother prepares everything they like. She usually has fried chicken, corn, and hot biscuits with honey. She always serves plenty of chocolate ice cream and cake for dessert. 
I’m always surprised that my father doesn’t weigh a lot more when I see how much he eats. But he works very hard on the farm from about 5 o’clock in the morning until it gets dark in the evening. 
When my parents visit us in the city, we usually take them to a restaurant. I know they enjoy it, but my father always eats something else after he gets home. The quantity may be large in the restaurant, but it is still not large enough for a hungry farmer.
听力部分1-5 ABBAA    6-10  BAAAB   11-15CBBBC   16-20 CBBAB
阅读理解 
A语篇导读: 一个叫Katie的女孩当初加入俱乐部是为了完成学校参加社区服务的要求。后来她意识到了参加这种公益活动的意义, 于是乐在其中了。
答案及剖析: 
21. C　细节理解题。根据第二段中At that time, she joined Operation Smile just to satisfy her school’s community service requirement. 可知, 她加入俱乐部是为了完成学校参加社区服务的要求。
22. D　细节理解题。根据第二段中an organization that supports free operation for facially deformed kids in developing countries. 可知答案。
23. B　细节理解题。根据Sometimes they couldn’t even recognize their kids because their appearances had improved so much. 可知, 孩子的容貌变得比以前好多了, 有的家长都认不出自己的孩子, 感到很惊喜。
B语篇导读: 把冰山搬到世界上人口稠密的地区和干旱地带。再从中获取淡水, 这个想法曾被认为是一个笑话。但是, 现在已经有很多国家在考虑这件事情了。
答案及剖析: 
24.  D　细节理解题。根据第一段最后一句可知。科学家们的警告和目前已经存在的世界缺水的情况使越来越多的国家开始考虑这种方法。
25.  D　词义猜测题。画线词所在句中的until recently说明以前这个问题没有得到足够的重视, 即被忽视了。overlook意为“忽视”。
26.  B　细节理解题。根据最后一段第一句可知, 从冰山获取淡水的困难在于技术方面。如无法阻止冰川在较温暖的气候中快速融化及如何引导这些淡水等。
27.  A　标题概括题。文章第一段提出了从冰山获取淡水这一想法, 下文提到了理论依据和方法, 最后一段中提到了困难所在, 这些都是围绕着从冰山获取淡水展开的, 故A项为最佳标题。
C 语篇导读: 经过七年的精心策划和准备,James Cameron成功地完成了去the Challenger Deep的探险,并带回了许多珍贵的照片和录像。
答案及剖析: 
28.D　细节理解题。根据文章第一句中的Seven years of careful design and planning可知,在开始这次探险之前Cameron进行了长达七年的准备工作,可见在过去的几年里这次探险被精心准备过。
29.A　细节理解题。根据第二段第一句中的a specially built 12-ton green submersible可知,这个潜水器重达12吨。
30.A　细节理解题。根据第三段第一句中的lack of sunlight, any heat, any warmth可知,那里既黑暗又寒冷。
31.C　细节理解题。根据第四段可知,因为机器发生了故障,所以Cameron不得不提前返回。
D  语篇导读:一个贪婪的船长想占有水手的工资而狡辩,聪明的水手用同样的话语对他进行了有力的回击。
32.C　细节理解题。从第一段可知船长通过欺骗手段来获取水手的工资,故C项正确。
33.A　推理判断题。从船长的狡辩可以看出,他这样说是为了打赌不输,故A项正确。
34.B　细节理解题。从第三段的最后一句话可知,一些渔民在大约半英里之外3的岸上点火,当然不是为了帮助那个水手,故本题答案为B项。
35.D　主旨大意题。从全文可知,船长第一次使用A Fire is fire是为了耍赖;那个水手第二次使用A Fire is fire是为了对船长进行有力的回击。故本题答案为D项。
7选5   36～40　DBCEF
完型填空
41. D　根据常识和下句中customers的出现, 可知restaurant是合理的。
42. C　此处serve为及物动词, 意为“端菜, 上饭”。
43. C　意为把盘子里的菜吃个精光。
44. B　order订饭, 点菜。因为我饿了, 我的同事为我点了不少饭菜。
45. D　spend some time doing. . . 花费时间做某事。
46. A　unconsumed未吃掉的;未消费的。当我们计划要离开时, 仍有大约三分之一的饭菜未吃掉。
47. B　. . . heard someone calling us听到有人在叫我们。
48. A　由下文. . . wasting so much food推出老妇人们对我们浪费掉那么多食物是不高兴的。
49. B　50. C　我的同事对老妇人们说: “我们的饭菜付了钱, 无论我们剩下多少都不关你们的事。”It’s none of your business意为与你(们)无关, 不干你(们)的事。
51. B　根据上下文, 其中一个老妇人立刻给别人打去了电话。
52. C　in uniform穿着制服, 作an officer的后置定语。
53. A　一了解到所发生的一切, 穿制服的官员就开给我们一张50欧元的罚单。fine此处为名词“罚金, 罚款”。
54. C　what引导宾语从句且在宾语从句中作宾语。点你能够吃得了的饭菜。
55. D　上下文为转折关系, 故选D。
56. D　你无理由浪费资源。reason for为固定搭配, 意为“是……的理由/原因”。
57. C　在我们心中都一致同意官员所说。
58. D　根据语境和搭配apologize to sb. (for sth. ), 我的同事拿出50欧元, 一遍遍向官员道歉。
59. D　60. B　我的同事把罚单复印了并给我们每人一张作为纪念。我们都把它保存下来以此来提醒我们决不再浪费。hopeful充满希望的;wasteful浪费的;merciful仁慈的;grateful感激的。
语法填空
61. trying　考查非谓语动词。remember doing sth. 的意思是“记得做过某事”。此处表示作者回忆自己的
往事。
62. the　考查定冠词。此处的party特指作者为意大利朋友举办的聚会, 故用定冠词the。
63. telling　考查非谓语动词。分析句子可知, 此处需填动名词形式作主语。
64. most painful　考查形容词最高级。由空前的one of the可以判断, 本题需填painful的最高级形式。
65. waiting　考查非谓语动词。wait for意为“等待”, Italians与该动作之间存在主谓关系, 所以用现在分词, 表伴随。
66. thunderous　考查词性转换。此处用形容词thunderous修饰名词laugh。thunderous意为“雷鸣般的”。
67. Until　考查介词。由后面的continues可知, 这个经历对于作者的影响持续到今天。until today意为“直到今天”。
68. happiest　考查形容词最高级。由后面表示范围的定语从句I’ve ever experienced可知, 空格处应用happy的最高级。另外, 空格前的the也暗示此处应用形容词最高级。
69. why　考查关系副词。先行词是the reason, 关系词在从句中充当原因状语, 故用why。
70. have studied　考查时态。由时间状语over the last four years可知这里应用现在完成时。
改错
答案: If someone asks you how you can make always happy, you will perhaps find rather difficult to give him a proper answer. you remember the old saying “No human being can really happy who is not giving or trying to give happiness to others”? If you always think of taking more from others and them less, you won’t be able to have happiness in your life even you are very rich. Here’s article for you. If each of you it, there will the end of many sad days of yours. So you should learn to up your own interests when necessary to do so. 
剖析: 
当主语和宾语是同一个人时, 用反身代词作宾语, 故用yourself。
it为形式宾语, 指代后面的真正宾语to give him a proper answer。
全文都是一般现在时和将来时, 此处讲一般情况, 故用do。
can是情态动词, 后接动词原形, 因为后面有形容词happy, 故此处应加上be。
giving them less与前面的taking more from others并列, 作think of的宾语。
even是副词, 不能引导句子, 故用even if/though引导状语从句, 意为“即使”。
article以元音音素开头故用an。
从句的主语为each of you, 因此后面的谓语动词follow应用第三人称单数形式follows。
there不与have连用, 而与be连用, 构成there be结构, 表示“存在, 有”。
learn to do sth. 意为“学会做某事”, 故用give。
作文
One possible version: 
Dear teachers and friends, 
I’d like to say something before Tracy goes back to England. Tracy is such a kind and friendly girl that we all feel happy to be her friends. She got along well with everyone and all of us had a wonderful time with her. We remember she didn’t hesitate to help us whenever we had trouble in learning English. It is due to her help that every one of us has made great progress. Therefore , we are grateful to Tracy from the bottom of our heart and we owe a lot of thanks to her. 
True friendship never ends, so I hope we can keep in touch with Tracy. We also hope that Tracy can come back to China and stay with us in the near future. 
That’s all. Thank you!
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